
Protokoll 

Årsmøte i Bækkelagets Sportsklub Håndball Elite 

11.februar 2021 

11 fremmøtte – 8 stemmeberettigede    

 

1) 
Åpning  
Håndballstyrets leder Thomas Rustad åpnet møtet og ønsket velkommen.  
 
2) 
Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Dagsorden og innkalling ble godkjent 
 
 
3) 
Valg av dirigent, sekretær og protokollunderskrivere. 
 
Følgende ble valgt: 
 
Dirigent    Jon Gulbraar 
Sekretær   Dag Harald Østlie  
Signering Protokoll  Jørgen Spolén Erstad og Kim Martens Meyer 
 
 
4) 
Årsberetning for 2021 
Håndballstyrets leder Thomas Rustad redegjorde for Styrets arbeid i 2021. 
 
Bækkelaget Håndball Elite (BSK HE) organisert som egen juridisk enhet med et likelydende styre som 
Bækkelaget Sportsklub Håndball (BSK Håndball), men med separat økonomi og regnskapsplikt. 
Håndballgruppen inkluderer derfor både BSK Håndball og BSK HE. 
 
Styret har lagt stor vekt på å bygge klubb og gjennom det ha et felles kjernestyre for BSK håndball 
bredde og BSK Elite. Dette har også i 2020 fungert etter planen og vært like formålstjenlig som 
intensjonen, selv med situasjonen som Korona pandemien har skapt. 
 
Det er avholdt 7 styremøter, i tillegg til en rekke arbeidsmøter. Det er et godt samarbeidende styre 
som legger ned mye og godt arbeid for håndballen i BSK. 
 
Etter 12. mars 2020 da Norge ble stengt ned måtte styret, for første gang, se seg nødt til å permittere 
spillere og støtteapparat som en del av det arbeidet som ble igangsatt for å sikre et økonomisk 
grunnlag for drift i et år som skulle bli vanskelig. 
  
Sportslig er det solid grobunn i Bækkelaget og det står mange yngre spillere i kø på vei opp til 
Elitelagene. Flere av de yngre og lovende spillerne har tegnet kontrakt med Herre Elitelaget samtidig 
som det er signert nye kontrakter med flere av dagens seniorspillere for kommende sesonger. Dette 
understøtter strategien med å være best i Norge på både dame og herre siden. 



Damelaget (2.divisjon) har ikke spilt på snart et år, mens våre Herrer i Eliteserien har fått spilt 3/4 av 
serien så langt og de innehar en flott 4.plass, nå før spillet starter opp igjen. 
 
Arbeidet med strategi og handlingsplaner har ikke blitt så stort som planlagt, da mesteparten av 
styrets tid og arbeide har gått med til revidering av planer og budsjetter samt oppfølging av Korona 
regler og pålegg, og tilpasset dette for å trygge laget og støtteapparatet best mulig, både under 
trening og i kamper. 
 
Selv med Korona situasjonen jobber styret aktivt videre med visjon 2023 som omfatter både damer 
og herrer senior og målet om å være blant de beste i Norge. 
 
Korona pandemien har gjort det vanskelig å avvikle serie og cup spill i hele landet. 
Arrangement av hjemmekamper for alle nivåer av elite lagene har vært preget avspillepauser og 
begrensing på antall tilskuere samt frykt for smitte. Dette igjen har resultert i dårlig 
publikumsoppmøte og en sterk nedgang i billettinntekter og kiosk salg. 
 
Høsten 2019 fikk vi tilgang på en markedsressurs som skulle jobbe aktivt, deler av sin tid, med 
marked og sponsorer for Håndballgruppen. Dessverre er ikke denne ressursen lenger tilgjengelig for 
oss, men styret har allikevel klart å sikre fornyelse av flere viktige sponsor og samarbeidsavtaler. 
 
Et eksempel på dette vår avtale med PS sport som fører Mizuno sko. Denne avtalen gir ikke bare sko 
til våre dame og herrelag i 2.divisjon og Rema 100 serien, men også gode rabatter til hele 
Håndballgruppens medlemmer ved kjøp av sko. 
Styret oppfordrer også til å laste ned og bruke BSK HE APP. I denne man kjøpe billetter våre 
hjemmekamper i Rema1000 ligaen og under butikk flippen dukker det stadig opp gode tilbud. 
 
Årsberetning enstemmig godkjent 
 
 
5) 
Årsregnskap  
 
Årsregnskapet ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad 
 
Administrasjonen og Styret har håndtert økonomien på en meget god måte, sett ut fra situasjonen 
med redusert aktivitet og utfordringer ifb. Korona pandemien, hvor løpende kostnader har vært 
balansert i forhold til inntekter og som har gitt stabil likviditet gjennom hele året. 
 
Resultatet for 2020 viser et årsoverskudd på kr.36 820,-. Bækkelaget Håndball Elite har en oppspart 
egenkapital på kr. 1 329 530,-, hvilket anses å være på et tilfredsstillende nivå og gir økonomisk 
grunnlag for tildeling av Elitelisens og for sesongen 21/22.  
Bækkelaget Håndball Elite bruker Statsautorisert Revisor BDO 
 
Årsregnskapet ble enstemmig vedtatt 
 
 
6) 
Innkomne forslag 
 
Styret har ikke mottatt noen saker eller forslag til behandling. 
 
 



7) 
Medlemskontingent 
 
Styrets innstilling til satser medlemskontingent ble enstemmig vedtatt 
 
Håndballstyret ønsker at årsmøte 11/2-2021 fatter vedtak om opprettholdelse av  
samme satser medlemskontingent som foregående sesong: 
 
Kr.150,- Aktive  
Kr.150,- Støttemedlemmer  
 
 
8) 
Budsjett 2021 
 
Budsjett ble presentert av håndballstyrets leder Thomas Rustad  
Innledningsvis ble forslag til ny inntektsmodell fra klubbens Hovedstyret gjennomgått 
 
Fremlagte budsjettforslag viser et underskudd på kr. -363 096,- som forventes å kunne reduseres 
noe, dersom situasjonene tilsier en sesong mer lik normalen. Underskudds budsjett for 2021 beror på 
innføring av ny inntektsmodell i klubben, noe som gir Håndballen noe mindre støtte en tidligere.  
 
Lønnskostnadene er også justert svakt opp, dette for å være konkurransedyktige på trenermarkedet.  
 
Styret fremhever at Håndballgruppen har god egenkapital.  
 
Fremlagte underskudds budsjett ble enstemmig vedtatt og godkjent. 
 
 
9) 

Valg  
 
Valgkomiteens innstilling til nytt kjernestyre:  
   
Leder     Thomas Rustad   2 år gjenvalg 
Nestleder    Dag Harald Østlie  1 år ikke på valg 
Styremedlem Sekretær   Kim Martens Meyer  2 år gjenvalg 
Styremedlem Økonomi   Jon Gulbraar   1 år ikke på valg 
Styremedlem Utdanning/dommer Kaja Larsen   2 år gjenvalg 
Styremedlem (Sport)   Erik Johnsen   1 år gjenvalg 
Styremedlem (Sport)   Jørgen Spolén Erstad  1 år gjenvalg 
Styremedlem FU   Tone Lise Aunan  1 år Ny 
Styremedlem vara   Seline Ovat   1 år Ny  
  
Arbeidsoppgavene til kjernestyret er å styre bredde og elite gruppene, og håndtere saker som gjelder 
dem begge. Styret er også øverste ledelse i BSK Håndball Elite, og har ansvar for alle beslutninger i 
eliteklubben. Leder i kjernestyret møter i BSK Hovedstyret og representerer håndballmiljøet som 
helhet. 
 
Valgkomiteens innstilling til nytt Kjernestyret ble vedtatt.  



Nye medlemmer kan tiltre Kjernestyret først etter 1 måned medlemskap i Bækkelagets Sportsklub 
Håndball Elite. 

Håndballstyrets forslag til ny valgkomite: 
Håndballstyret hadde ikke forespurt, men hadde forhåpninger om at noen fra sittende valgkomite 
ville ta gjenvalg, i tillegg til avtroppende Styremedlem Styrets forslag er derfor: 

Vanja Konradsen 
Heidi Kalmo 
Aslak Johansen 

Oslo, 5.march 2020 

_________________ ____________________ 
Dag Harald Østlie 

_________________
_ Kim Martens Meyer  


